
 

Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XX/2020 

 

XX Sesja w dniu 30 kwietnia 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 30 kwietnia 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:10 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.  

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski (zalogowany w systemie w trakcie trwania sesji) 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Wojciech Nowicki 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Michał Pater 

13. Dariusz Penkala 

14. Marcin Zając. 

Nieobecny: 

1. Krzysztof Mytych. 

Lista obecności. Załącznik nr 1. 

Ad.1.                                                                                                                                                               

Otwarcie XX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz nastąpiło przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michała Patera. Kolejna sesja odbywała się w formie 

online z uwagi na sytuację związaną z zapobieganiem i zwalczaniem zakażeniem wirusem 

SARS – COV – 19 oraz rozprzestrzenianiem się choroby wywołanej tym wirusem.  

W sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

 

Ad.2                                                                                                                                   
Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy                     

Michała Patera. 
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Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach w formie zdalnej w miesiącu kwietniu br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
8. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
     w Lubomierzu za 2019 rok.                          
9. Dyskusja. 
10. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej z przeprowadzonej kontroli sołectw  
      – weryfikacja złożonych deklaracji śmieciowych  i gospodarka odpadami płynnymi   
      i stałymi.                                
11. Dyskusja. 
12. Informacja na temat systemu pobierania opłat za wodę i odpady komunalne. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie: 
 
   -  przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Lubomierz na lata 2020 – 2023  
      z perspektywą do roku 2027”, 
   -  zmian budżetu na 2020 rok. 
  
14. Zapytania i interpelacje. 
15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 

Zmianę porządku obrad zgłosił Sekretarz Gminy i Miasta Lubomierz Adam Skrzydłowski                         

– wprowadzenie w pkt.13 „Podjęcie uchwał w sprawie”:  zmiany uchwały NR XVI/82/07 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 listopada 2007 r. w sprawie Statutu Gminy                     

i Miasta Lubomierz.   

 

Zmiany w porządku obrad sesji zgłosił Przewodniczący Rady MG Michał Pater – po pkt.3 

wprowadzenie w pkt. 4 „Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lubomierzu za 2019 rok”, w pkt. 5 „Sprawozdanie z działalności Straży 

Miejskiej z przeprowadzonych sołectw - weryfikacja złożonych deklaracji śmieciowych                      

i gospodarka odpadami płynnymi i stałymi”, w pkt. 6 Przedstawienie wniosków 

wypracowanych przez komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na posiedzeniach                  

w formie zdalnej, w miesiącu kwietniu br.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

W chwili przystąpienia do głosowania było zalogowanych 13 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Kozłowski, Krzysztof Mytych. 

 

Ad.3                                                                                                                                                     

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Kozłowski, Krzysztof Mytych. 

 

Ad.4                                                                                                                                             
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                  

w Lubomierzu za 2019 rok. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2 i 3. 

Radna Krystyna Andrzejczak -  podziękowała kierownikowi MGOPS za szybkie 

przygotowanie odpowiedzi na dodatkowe pytania w zakresie funkcjonowania placówki. 

Zasygnalizowała projekt współpracy z seniorami. Z tego tak naprawdę nic nie wynika. Proszę 

o odpowiedź – czy jest konkretny pomysł? 

Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubomierzu Bogdan Łużny                   

- nie wiem, czy mówimy o inwestycjach, powstanie klubu dziennego pobytu osób starszych, 

niepowstałych na płaszczyźnie MGOPS? 

Radna Krystyna Andrzejczak -  kwestia teoretyczna jak najbardziej do przyjęcia, ale trzeba 

mieć na uwadze starzejące się społeczeństwo. Należy się zająć nie tylko kwestią opieki, ale 

również aktywizacji. Myślę – należy się spotkać i porozmawiać w  powyższym temacie. 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do zakresu czynności asystenta rodziny i usług 

opiekuńczych – czy dotyczy to tylko miasta Lubomierz, czy też również sołectw? 

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – funkcjonujemy jako całość. Dobra wola pracownika, że 

udostępnia swoje prywatne auto do celów służbowych. Brakuje na etacie drugiego 

pracownika  wykonującego usługi opiekuńcze. 

Radna Anna Kalińska – trzy rodziny korzystają z pomocy asystenta rodziny, czym to jest 

podyktowane i w jakich miejscowościach? 

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny –  asystent rodziny Pani Iza byłaby w stanie zajmować się 

większą ilości rodzin, pracuje na podstawie umowy cywilnoprawnej. Kiedyś było więcej osób 

korzystających z pomocy asystenta.     
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Głównym celem asystentury jest podniesienie umiejętności opiekuńczo – wychowawczych, 

prowadzenia sprawnego gospodarstwa domowego i radzenia z sytuacjami dnia codziennego. 

Obecnie korzystają  dwie rodziny z sołectw (Olesznej Podgórskiej i Popielówka) i jedna 

rodzina z Lubomierza. 

Radna Anna Kalińska – w przyszłości należy pomyśleć o zatrudnieniu pracownika 

wykonującego usługi opiekuńcze w sołectwach, ograniczając funkcję w mieście. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – kierownik ma zagwarantowane pieniądze w budżecie 

roku bieżącego na zatrudnienie pracownika do opieki.  

Radna Krystyna Andrzejczak – odnośnie zatrudnienia pracownika, świadczącego usługi 

opiekuńcze – czy byłaby możliwość współpracy z osobami prowadzącymi działalność 

gospodarczą? Pod warunkiem, że zezwalają na to przepisy.                                                                   

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – odpowiedział – Szpital Bonifratów we Wrocławiu 

świadczy usługi rehabilitacyjne w miejscu zamieszkania. Kilka osób z terenu Gminy 

Lubomierz zostało zakwalifikowanych na zabiegi rehabilitacyjne (są bezpłatne).                        

Myślimy o większym rozpropagowaniu usług. Odnośnie zleceń wykonywania usług 

podmiotom gospodarczym, należałoby ogłosić przetarg na wykonywanie usług opiekuńczych. 

Większość gmin korzysta z usług własnych pracowników. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy Państwo wiedzą, jaka jest ilość potrzeb? 

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – odpowiedział – korzysta 6 – 7 osób. W kolejce oczekuje 

5 – 6 osób. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej/ księgowa MGOPS Alicja Murawska – na dzień 

dzisiejszy nie ma możliwości zatrudnienia osoby do świadczenia usług opiekuńczych. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – gdyby była taka konieczność, należałoby dokonać 

przesunięć środków. Zatrudniono osobę przez Powiatowy Urząd Pracy, niestety po 3 dniach 

zrezygnowała. 

 

O godz. 12:40 do systemu zalogował się Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski. 

Obecnych 14 radnych. 

 

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – podziękował Wiceprzewodniczącemu Rady MG 

Mariuszowi Kozłowskiemu i strażakom  za zorganizowaną akcję zbiórki pieniędzy dla 

rodziny, która ucierpiała podczas pożaru domu w 2019 r. Szkodę udało się naprawić. 
 

Ad.5                                                                                                                                                             

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej z przeprowadzonych sołectw - weryfikacja 

złożonych deklaracji śmieciowych i gospodarka odpadami płynnymi i stałymi.                            

Materiał w załączeniu. Załącznik nr  4.   Pytań brak. 

  

Ad.6                                                                                                                                       

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz na posiedzeniach w formie zdalnej, w miesiącu kwietniu br.                                                            

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

O wstrzymanie kosztownego druku gazety "Sami Swoi" i utworzenie gazety internetowej, 

którą prowadziłoby Lubomierskie Centrum Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przesunięcie z planu pracy z miesiąca maja kontroli Straży Miejskiej na późniejsze miesiące 

po ustaniu epidemii. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

 

Ad.7 i 8.                                                                                                                                                 

Informację Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji  Alicja Murawska.                                                            

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 6. 
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Wniosek nr 1 o wytypowanie dwóch radnych do uczestniczenia w pracach projektowych                   

i wykończeniowych, m.in. uczestniczenie w radach budowy dotyczących projektów pt.: 

 „ Modernizacja energetyczna budynku Zespołu Klasztornego z Internatem w 

Lubomierzu” 

 „ Remont byłego Domu Opatki przy zespole klasztornym w Lubomierzu wraz 

z rozbudową łącznika” 

Wniosek zostanie zrealizowany po podpisaniu umów. 

 

1. Wniosek nr 2 o przygotowanie dokumentacji technicznej na drogę Popielówek                       

-Wojciechów . 

Wniosek zostanie zrealizowany po przeanalizowaniu budżetu w miesiącu czerwcu 

2020 r. 

 

2. Wniosek nr 3 o zorganizowanie spotkania z sołtysami w sprawie wytyczenia traktów 

turystycznych w sołectwach. 

Spotkanie z sołtysami odbędzie się po zakończeniu epidemii. 

 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – nawiązał do przegłosowanego wniosku w sprawie      

-wstrzymania kosztownego druku gazety "Sami Swoi" i utworzenie gazety internetowej, którą 

prowadziłoby Lubomierskie Centrum Kultury. Jesteśmy po spotkaniu z Burmistrzem GiM               

w sprawie wydawania elektronicznej gazety „Sami Swoi”. Obecnej redaktor gazety kończy 

się umowa w miesiącu czerwcu br. Automatycznie schodzimy z kosztów gazety. Zespół 

redakcyjny będzie się składał z pracowników. Stworzenie nowej strony to koszt 2.000,00               

– 3.000,00 zł. Jeśli zostanie utworzona tylko zakładka do LCK, to koszt utrzymania                       

w granicach 200,00 zł – 300,00 zł. Na razie możemy funkcjonować na zasadzie zakładki,                

a w przyszłości można pomyśleć o stronie.   

Radna Anna Kalińska – skoro koszt papierowej gazety – 23.500,00 zł, a dochód ze sprzedaży 

1.350,00 zł, to faktycznie powstaną duże oszczędności w skali roku. 

Radny Dariusz Penkala – ale, czy wszyscy mieszkańcy odnajdą tekst gazety w formie 

elektronicznej? Dostęp do internetu osób starszych jest ograniczony. 

Radna Krystyna Andrzejczak – był to wniosek wspólnych Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Państwo przegłosowaliście ten wniosek. Chodzi tu przede 

wszystkim o koszt gazety. 

Radny Radosław Chorążyczewski – faktycznie ogromne koszty druku gazety, nikłe dochody 

ze sprzedaży. Jestem za zmianę formy. Czy ta gazeta ma w dalszym ciągu podlegać 

burmistrzowi? 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – gazeta będzie redagowana przez pracowników 

LCK, mimo że jest samodzielną instytucją kultury, ale jest jednostką budżetową Urzędu 

Gminy i Miasta Lubomierz. Podlegać będzie pośrednio burmistrzowi, wynika to z podległości 

samorządowej. 

Radna Anna Kalińska – osobiście wolę formę papierową gazety, ale w takiej sytuacji nie stać 

nas na wydawanie gazety w dotychczasowej formie. Być może za jakiś czas powrócimy do 

formy papierowej. 

Radna Krystyna Andrzejczak – kwestia cenzury jest kwestią odwagi cywilnej, kwestią  

indywidualną, wiążącą się z odpowiedzialnością.     
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Swego czasu gazeta była wykorzystywana do  celów osobistych, wyrażania własnych odczuć. 

Forma internetowa – jest formą bezpośrednią, na którą można od razu  zareagować, żeby 

wydać własną opinię. Gazeta jest nośnikiem społecznym informacji. 

 

Ad.9                                                                                                                                        

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami za 

okres od 26 marca do 30 kwietnia 2020 roku przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta 

Lubomierz Marek Chrabąszcz.                                                                                                               

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7.                                                                                                      

Z uwagi na okres pandemii nastąpiły ograniczenia w spotkaniach.                                                                                           

W niniejszym okresie wydano następujące zarządzenia: 

- Zarządzenie NR 27/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 26 marca 2020 r.             

w sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu, 

- Zarządzenie NR 28/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 26 marca 2020 r.               

w sprawie odstąpienia od pobierania opłaty stałej od rodziców za pobyt dziecka w Żłobku 

Gminnym „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie, 

- Zarządzenie NR 29/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31 marca 2020 r.              

w sprawie przedłożenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok, 

- Zarządzenie NR 30/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31 marca 2020 r.             

w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie NR 31/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 02 kwietnia 2020 r. 

w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych z zakresu 

kultury fizycznej i sportu w 2020 roku, 

- Zarządzenie NR 32/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 06 kwietnia 2020 r.    

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych 

Gminy Lubomierz w 2020 r. w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu, 

- Zarządzenie NR 33/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 10 kwietnia 2020 r. 

w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie NR 34/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

w sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu, 

- Zarządzenie NR 35/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 23 kwietnia 2020 r. 

w sprawie ustalenia ceny za zbycie w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa 

użytkowania wieczystego, 

- Zarządzenie NR 36/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 24 kwietnia 2020 r. 

w sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu, 

- Zarządzenie NR 37/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 27 kwietnia 2020 r. 

w sprawie przekazania w użyczenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lubomierz, 

- Zarządzenie NR 38/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 28 kwietnia 2020 r. 

w sprawie zbycia lokalu z zasobów mieszkalnych Gminy Lubomierz. 

 

 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o przebieg spotkania burmistrza z notariuszem            

w dniu 24.04.br w sprawie rozwiązania Spółki Gminnej Polski Solar Energetyka Odnawialna 

Sp. z o.o. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – spółka funkcjonuje od wielu lat, jako 

Gmina nie mamy żadnych korzyści, brak sensu utrzymywania tej spółki. Poprosił o szersze 

wyjaśnienie sekretarza. 
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Sekretarz GiM  Adam Skrzydłowski – tak, jak Państwo pamiętacie do spółki przystąpiły 

również gminy ościenne: Wleń, Stara Kamienica, Olszyna. Miały być generowane 

dofinansowania do działalności fotowoltaicznej. Dla Gminy Lubomierz nie udało się 

pozyskać środków finansowych w ramach projektu unijnego. Spółka ma duże zobowiązania 

finansowe. Do nas występują inne firmy z udziałem Polskiego Solaru. Korespondencja nie 

zostaje odbierana przez Spółkę. Po rozmowie z burmistrzem, stwierdziliśmy podjęcie 

preludium do wyjścia z przedmiotowej spółki. Musimy mieć podkład do wyjścia. Zostały 

wyemitowane obligacje, które nie mają pokrycia w rzeczywistości. 

Radna Anna Kalińska – odwołanie przetargów m.in. na Złoty Róg, budowę Biedronki; na jaki 

okres odłożono?   

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przeprowadzono rozmowę (przez kierownika RT)                   

w sprawie budowy Biedronki, została podpisana umowa pomiędzy wykonawcą, a 

przedstawicielem „Biedronki”. I przetarg na Złoty Róg nie odbył się. Za chwilę zostanie 

ogłoszony II przetarg. Staramy się być w kontakcie z osobami zainteresowanymi kupnem 

nieruchomości.  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zasygnalizował niepokój mieszkańców w sprawie 

oczyszczalni. Czy były przeprowadzone rozmowy z prezesem ZUOK „Izery”? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – Radny Marcin Zając wszystko nam wyjaśnił podczas 

posiedzeń komisji. Wszystko działa zgodnie z prawem. Jeśli jest Państwu potrzebne 

oświadczenie prezesa ZUOK „Izery”, to zostanie przedstawione. 

Radny Marcin Zając – na oczyszczalni był wyciek, który został dostrzeżony przez mieszkańca 

gminy. Pracownik mieszkający nieopodal zadzwonił do prezesa z informacją. Problem został 

zażegnany. Natomiast mieszkańcy zgłaszają pewne nieprawidłowości. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – czy wpłynęła informacja odnośnie 

uruchomienia w Lubomierzu bankomatu? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – były rozmowy z dyrektor do s/s współpracy                         

z samorządami, wystąpiły zaostrzenia z uwagi na obecną sytuację.  Sytuacja powoli będzie 

ulegać zmianie. O szczegółach porozmawiamy. 

 

 

Ad.10 i 11.                                                                                                                                          

Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami – nie przedstawiono 

informacji pisemnej. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – rozmawiał z radnym powiatowym, poprosił o 

przedstawienie pytań, na które odpowie. 

Dyskusji nie było z uwagi na brak materiału. 

 

Ad.12.                                                                                                                                              

Informacja z systemu pobierania opłat za wodę i odpady komunalne.                                                                  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7.  

 

Ad.13                                                                                                                                           

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) - przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Lubomierz na lata 2020 - 2023 z 

perspektywą do roku 2027". 
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Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Lubomierz na lata 2020 - 2023                        

z perspektywą do roku 2027".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XX/133/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

"Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Lubomierz na lata 2020 - 2023 z 

perspektywą do roku 2027". 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – w związku z podpisaniem umowy 

powierzenia grantu nr 1199/2020 w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014 – 2020 Osi Priorytetowej nr 1 „Powszechny dostęp do szybkiego Internetu, 

„Wyeliminowanie terytorialnych różnic możliwości dostępu do szerokopasmowego internetu 

o wysokich przepustowościach” na realizację projektu pn. „Zdalna Szkoła – wsparcie 

Ogólnopolskiej Sieci Edukacji w systemie kształcenia zdalnego niezbędna jest kwota 

60.000,00 zł oraz dokonanie wpłaty na państwowy fundusz celowy (na ponadnormatywne 

patrole policji w kwocie 3.000,00 zł), należy dokonać przesunięć w budżecie.  Na zakup 

komputerów do szkół na kwotę 60.000,00 zł wyasygnowano, przy założeniu 100% 

dofinansowania ze środków UE. Przygotowano projekt uchwały w sprawie zmian budżetu  na 

2020 rok.  

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała - czy wcześniej był planowany zakup, czy jest to 

związane z sytuacją pandemii? 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – sytuacja związana z epidemią. 

Radna Anna Kalińska – ile sztuk komputerów zostało zakupionych? 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – zakupiono 19 

komputerów/laptopów: 10 – dla Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Lubomierzu, 6 dla 

Zespołu Szkół w Lubomierzu, 3 dla Szkoły Podstawowej w Pławnej oraz 10 ruterów: 4 

dla ZSP, 3 dla ZS i 3 dla SP w Pławnej; 
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b) - zmian budżetu na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

- zmian budżetu na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XX/134/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu 

na 2020 rok. 

 

c) - zmiany uchwały NR XVI/82/07 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 listopada 

2007 r. w sprawie Statutu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany uchwały NR XVI/82/07 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 listopada 2007 

r. w sprawie Statutu Gminy i Miasta Lubomierz. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – otrzymaliście Państwo tekst jednolity statutu Gminy                

i Miasta Lubomierz.  

Radna Anna Kalińska – zapytała o  § 14, w którym została wymieniona Komisja Rewizyjna,  

a pozostałe ujęte ogólnikowo w pkt.4 „komisje stałe rady wymienione w Statucie”. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – nazwy komisje są wymienione w § 15. Jeśli Państwo 

macie uwagi do statutu, chcecie zmienić zapisy, to można powołać zespół pracujący nad 

zmianami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mytych. 

Uchwała nr XX/135/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmiany uchwały 

NR XVI/82/07 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 listopada 2007 r. w sprawie 

Statutu Gminy i Miasta Lubomierz. 
 

Ad.14 i 15                                                                                                                                         

Zapytania i interpelacje - brak 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje – brak. 

 

Ad.16                                                                                                                                                      
W sprawach różnych. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – termin składania oświadczeń majątkowych przesunięty 

do końca maja br. 

Radny Marcin Zając – zapytał o utrzymanie parku zieleni przy remizie. Czy jest wyłoniona 

osoba do utrzymania porządku? 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – odbyło się spotkanie z wykonawcą i przedstawicielem 

Stowarzyszenia Przyjaciół Lubomierza,, wykonawca zobowiązał się do uporządkowania 

terenu. 

Radny Marcin Zając – zapytał o remont drogi do Popielówka. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – środki finansowe zaplanowane na remont drogi w 

kierunku  Popielówka zostały wycofane, poszły na inny cel (wiadomo jaki). 

Radna Krystyna Andrzejczak – przedstawiła problematyczny zakres pytań: 

a) czy będą podjęte działania w celu usunięcia awarii  zniszczonej lampy (w okolicy 

marketu P. Sawczak)?, 

b) przy ul. Majowej (w okolicy domu pana burmistrza) wystąpiła awaria, płytki w 

wymiarze około m2 nie zostały ponownie ułożone (po usunięciu awarii), czy zostaną 

położone i kiedy ?, 

c) w związku z informacją podaną do populacji społeczeństwa o otwarciu żłobków                    

i przedszkoli, począwszy od 6 maja br., czy w Gminie również przewiduje się 

wznowienie działalności? 

 

Ad. a) Kierownik RT Przemysław Kułaga – nic nie możemy zrobić w sprawie latarni. 

Zleciliśmy naprawę firmie, wystawiła rachunek, a usługa nie została wykonana.                         

Musimy monitować. 

Ad b) Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – rozmawiałem z prezesem w sprawie ułożenia 

kostki (oczywiście widziałem nieprawidłowość), praca nie została zakończona.  W takiej 

sytuacji nie mogą przystąpić do ułożenia płytek. 
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Ad c) Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – skontaktował się z dyrektorami jednostek 

budżetowych, odpowiedzialnych za pracę w placówkach. Większość rodziców jest przeciwna 

wysyłaniu dzieci do żłobka i przedszkoli. Czekamy na informację o naborze. Zobaczymy, jak 

będzie wyglądała statystyka. Ponadto „Sanepid” ma szereg  uwag, zaleceń do spełnienia              

w przypadku otwarcia placówki w zaistniałej sytuacji. 

Radna Krystyna Andrzejczak – szanujmy każdego wypowiedź, podejmujmy rozsądne 

decyzje. 

Radna Anna Kalińska – dobrze, że burmistrz liczy się z rekomendacją „Sanepidu” w tak 

ważnej sprawie. Pytanie dotyczące wykonania remontu drogi w Milęciach, planowany termin 

30.06 br. Zapewne ulegnie zmianie. Jak faktycznie wygląda sytuacja. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – część prac została wykonana., ale z uwagi na obecną 

sytuację może być problem z firmą wykonawczą. Być może termin może zostać przesunięty. 

Radny Marcin Zając – na działkach przy ul. Gryfiogórskiej często zdarzają podpalenia. Już              

w tym miesiącu wyjeżdżaliśmy 2 razy, w ciągu roku -  to wyjazdy 4- 5 krotne do palących się 

krzaków.  

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – każdy mieszkaniec ma przyporządkowaną 

działkę, za którą jest odpowiedzialny. Poprzez zarządcę nieruchomości będziemy wpływać na 

sytuację. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – pan komendant pojedzie w teren i skontroluje sytuację 

Radna Krystyna Andrzejczak – należy spotkać się z mieszkańcami przedmiotowych działek 

oraz z zarządcą nieruchomości i pouczyć o konsekwencjach ciążących. W środowisku wiedzą 

kto podpala. 

Radna Małgorzata Pasierbska – w miesiącu marcu było zaplanowane spotkanie w sprawie 

remontu dróg, które drogi wymagają natychmiastowego remontu.  

Kierownik RT Przemysław Kułaga – część wiadomości przekazano e-mail-em, z uwagi na 

zaistniałą sytuację nie udało się wyjechać w teren. Spróbuję powrócić do tematu w miesiącu 

maju. Wraz z burmistrzem pojedziemy w teren i ocenimy stan dróg, wytypujemy drogi 

potrzebujące natychmiastowego remontu. 

Radna Małgorzata Pasierbska –  powrót do tematu Spółki Energetyka Odnawialna Polski 

Solar – jaki wkład wniosła Gmina Lubomierz, jakie inne koszty poniosła? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – Gmina wpłaciła wkład przystąpienia do Spółki  

5.000,00 zł,  później 300, 00 zł tytułem wezwań. My nie zaciągaliśmy innych zobowiązań.  

W  przypadku zaciągnięcia zobowiązań wymagana byłaby zgoda 2 przedstawicieli 

lubomierskich. 

Radna Małgorzata Pasierbska –  jakie Gmina poniesie koszty z tytułu wystąpienia za Spółki?  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – będą to koszty sądowe wystąpienia ze Spółki. 

Radna Anna Kalińska - zapytała o następujące zagadnienia: 

a) ścieżka widokowa (stara droga) w Milęcicach tonie w dużej ilości wyrzucanych 

śmieci wielkogabarytowych. Nadmienić należy – nieprzyjmowanie śmieci przez 

ZUOK „Izery”, 

b) czy pieniądze przyznane w ramach inicjatywy lokalnej zostaną przesunięte na dalszy 

okres z uwagi na zaistniałą sytuację, czy przepadną? 

c) czy droga szutrowa na trasie Milęcice – Pławna Górna – zniszczona przez telefonię 

komórkową, założenie masztu, wycinanie brzóz na polanie - zostanie naprawiona? 
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Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział: 

Ad. a) wstrzymany jest odbiór odpadów komunalnych wielkogabarytowych przez firmę 

„Sanikom”, ale to nie uprawnia do tworzenia dzikich wysypisk. Niedopuszczalne. 

Należałoby namierzyć winowajcę i ukarać. Do wykorzystania fotopułapki, 

Ad.b) będą podejmowane próby ochronne gospodarki, jak to będzie w przyszłości nie 

wiemy dokładnie. Środki z inicjatywy lokalnej należałoby przesunięć. Proszę o składanie 

wniosków, 

Ad c)  Kierownik RT Przemysław Kułaga – do firmy zostało wysłane pismo o usunięcie 

szkód (w miesiącu grudniu minionego roku  lub styczniu br.) 

Radna Anna Kalińska – ta firma jeździła po prywatnej drodze i dokonywała zniszczenia. 

Niech dokonają naprawy. 

Radny Marcin Zając – zasygnalizował temat renowacji. Po zakończonych pracach w Domu 

Płóciennika nie powróciło koryto. Piaskowce znajdują się na stanie. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – rozmawiał z wykonawcą, informował o przekazaniu 

koryta. 

Radny Marcin zając – przypomniał o poidle dla koni (w okolicy siatki muzeum).Poidło dla 

ludzi po prawej stronie było zlokalizowane. Jak nie wróci, to  należy złożyć wniosek do 

prokuratury. Przypomnę – to fragment kultury lubomierskiej. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – wystąpimy z pismem. 

Radna Krystyna Andrzejczak – sprawę należy doprowadzić do końca, a nie po raz kolejny 

powracać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Pater -  zapytał o informację dot. wynagrodzeń 

nauczycieli w okresie pandemii. Czy coś uległo zmianie(oprócz materiałów 

zamieszczonych)? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przekazano informację ze Szkoły Podstawowej w 

Pławnej. Do najbliższego poniedziałku mamy czas na przekazanie informacji osobie, 

występującej o uzyskanie informacji publicznej. Odpowiedź zostanie również udostępniona 

Państwu. 

 

Ad.17   

                                                                                                                                        

Zamknięcie obrad XX sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przez Przewodniczącego 

rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Informacja:                                                                                                                                           

XXI sesja Rady Miejskiej Gminy Lubomierz odbędzie się 28 maja 2020 roku godz. 12:00. 
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Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęły następujące pisma: 

1) Joanna Kossowska dot. udostępnienia informacji publicznej w sprawie wynagrodzeń 

nauczycieli w okresie pandemii, pisma z dnia : -7.04. – 21.04.2020 r., 

2) ZSP – odpowiedź dyrektora w sprawie udostępnienia informacji publicznej, pismo                  

z dnia 16.04.2020 r., 

3) SP w Pławnej  - odpowiedź dyrektora w sprawie udostępnienia informacji publicznej, 

pismo z dnia 16.04.2020 r., 

4) Prokuratura Rejonowa w Lwówku Śląskim  o zmianę uchwały NR XXXVI/183/17, 

pismo z dnia 13.03.2020 r. (otrzymane 18.03.br.), sygn.. akt PRP Pa8.2020, 

5) RT – wyjaśnienia dot. zmiany uchwały opieki nad zwierzętami, pismo z dnia 

29.04.2020 r., nr RT.6140.1.2020, 

6) RT – protokoły technicznego odbioru robót nr 1 i nr 2, z dnia 03.07.2019 r., 

30.07.2019 r.,26.11.2019 r., 24.02.2020 r. i 28.02.2020 r., 

7) Tauron S.A. o podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości                

w celu wsparcia przedsiębiorców w związku z trwającą epidemią COVID – 19 z dnia 

09.04.2020 r. (otrzymane 09.04.br.). 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


